



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 5:e mars 2024 kl. 16:15

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DVL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 16:04

[LF]

§2. Val av justeringsperson

Mötet väljer [Lovisa Flodman] till justeringsperson

[LF]

§3. Eventuella adjungeringar

Mötet godkänner att eventuellt adjungera in Stina Olsson.

[LF]

§4. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

[LF]

§5. Föregående protokoll (240220)

Mötet godkänner föregående protokoll [240220]

[ES]

Informationsfrågor

§6. Meddelanden

a. Ordförande

Varit på KU, hållit i sektionsmöte 3, varit på FuM, svarat på mail dagligen och fortsatt dagligt arbete.

[LF]

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



- b. *Vice ordförande* [DvL]
Hållit i sektionmöte 3, varit på PA möte med NollK, hållit i en diskussionskväll med gamla och nya ordförande samt fortsatt dagligt arbete.
- c. *Ekonomiansvarig* [LE]
Hållit i sektionmöte 3, städat arkivet, svarat kommittékassörer på sms, fortsatt dagligt arbete.
- d. *SAMO* [LoF]
Hållit i sektionmöte 3. Haft kontakt med studentrepresentanter inför OSA-ronder samt förberett mig inför OSA-ronden för EPI. Gjort flertalet anmälningar gällande lokaler och allt ska vara fixat. Samtal med studenter. Fortsatt dagligt arbete.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]
Medverkar ej.
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]
Hållit i sektionmöte 3. Deltagit på programråd för EPI, deltagit på UU, dagligt arbete.
- g. *Informationsansvarig* [ES]
Hållit i sektionmöte 3. Har varit med på ett Samo-möte. Fortsatt dagligt arbete.

Bealutsfrågor

- §7. **Inval Rustet** [LF]
- Victor Strandell
 - Wilma Jansson
 - Erik Grundström
 - Emily Yu
 - Michael Yasso
 - Ludvig Hermansson
 - Axel Petterson

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovannämnda till Rustet 24/25.

§8. Inval HD

[LF]

- a. Sam Åhfeldt
- b. Nicholas Choufleur Johansson
- c. Adam Andersson
- d. Mohammed Abdi
- e. Oliver Eriksson
- f. Anton Hagström
- g. Gabriel Strock
- h. Alexander Engqvist

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovannämnda till HD 24/25.

§9. Inval DSC

[LF]

- a. John Wermelin
- b. Marcus Führ
- c. Sebastian Berggren
- d. Anton Gustafsson
- e. Gustaf Sevedag
- f. Emil Bahtovic
- g. Jonathan Bodén

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovan nämnda till DSC 24/25.

§10. Inval skHål

[LF]

- a. Ida Åhgren
- b. Romina Farah
- c. Alexandra Andersson
- d. Sissela Bond
- e. Juliana Galero
- f. Julia Wahlen

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovan nämnda till SkHål

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



24/25.

§11. Inval pFoto

[LF]

- a. Shah Soleimani
- b. William Munther
- c. Melvin Svedberg
- d. Adrian Lundberg
- e. Vincent Kronvall
- f. Anis Said
- g. Maryam Rezai

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovan nämnda till pFoto 24/25.

§12. Inval Lindholmsfestivalen

[EO]

- a. Sandra Shaba
- b. Josefin Thorell
- c. Alexander Smith
- d. Oscar Nyman Svensson
- e. Olivia Sandberg
- f. Annie Davies
- g. Douglas Van Leeuwen

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovan nämnda till Lindholmsfestivalen 2024.

§13. Reps mellan kommittéer

[LF]

Beslut: Mötet beslutar att pusha kommittéer när det kommer till reps mellan varandra. Det här är något kommittéerna eventuellt kommer att kunna äska om för att få bidrag till.

§14. HD äskning - teambuilding

[LF]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§15. NollK äskning - teambuilding

[LF]

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§16. H6 äskning - megafon

[LF]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen då det redan finns megafoner på sektionen för H6 att låna.

§17. Bunkern och FT möte med kommittéerna

[LF]

Douglas kommer med förslag om att info om Bunkern och FT ska tas upp på kommittékick-offen.

Beslut: Mötet beslutar att ha ett separat möte med kommittéerna om Bunkern och FT för att fokusera på annat som är mer upplyftande under kickoffen.

§18. Möte med kommittéerna

[ES]

Beslut: Mötet beslutar att ha möten med alla kommittéer för att presentera Styret och få ett ansikte på allihopa.

§19. Sammankomst med äldre styrelsemedlemmar

[DvL]

Beslut: Mötet beslutar att hålla sammankomsten antingen 4:e maj, 10:e maj eller 11:e maj.

Diskussionsfrågor

§20. Ability to act utbildning

Styret pushar kommittéer att gå på detta, Linus mejlar alla kommittéer.

§21. Medarbetarsamtal

Linus vill att övriga medlemmar bokar in medarbetarsamtal med honom.

§22. PubF utvärdering

PubF har skrivit en utvärdering som de vill ha feedback på. Douglas mejlar övriga medlemmar för att läsa igenom.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



Formalia

§23. Övriga frågor

Namn: Einar: Student voice nästa LP (LV2-LV3)

Svar: 25e mars. Linus och Evelina kan inte. Lovisa har främsta ansvar.

Namn: Einar: HING utvärderingsformulär

Svar: När Evelina får tid så publicerar hon det på instagram.

§24. Nästa möte (240319)

§25. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§26. Mötets avslutande

Linus förklarar mötet avslutat kl. 18:09

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)